
Europaudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 20. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Spørgsmål 37
Vil ministeren oplyse, hvad der er gået galt, siden anbefalingerne fra redegørelsen om 
indsatsen for en mindre byrdefuld implementering af erhvervsrettet EU-lovgivning fra maj 
2018 tilsyneladende ikke har ført til, at færre EU-direktiver er blevet overimplementeret (jf. 
"EU lovgivning bliver overimplementeret i dansk lovgivning", CEPOS, den 16. november 
2023)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Niels Flemming Hansen
formand
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